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SABAH ARŞİVİNDEN SABAH ARŞİVİNDEN 
GAZİANTEPGAZİANTEP

Belediye hukuk işlerinin 
mütalaa vermemesi üzerine 

karara bağlanamadı 

AYKUT TUZCU

Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun 
eski yazıları bu köşede yer almaya 

devam edecek
Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun                                                                                                                             

03 Ekim 2016 tarihli yazısıdır.

2’DE

Gaziantep’e 
şefkatsizlik 

4’TE

4’TE

4’TE

Türkiye Seyahat Acentaları Birliği, 6’ıncı 
TÜRSAB Yönetim Kurulu Başkanları 
Toplantısı hafta sonunda Gaziantep’te 
yapıldı. Toplantıda konuşan TÜRSAB Genel 
Başkanı Başaran Ulusoy öyle bir laf etti ki, 
bence tarihe geçecek.

“Gaziantep’in reklama ihtiyacı yok, şefkate 
ihtiyacı var” dedi.

Gerçekten de öyle değil mi?
Reklamımız sürekli dünyanın 

gündeminde. Gastronomi de kazandığımız 
büyük ödül iyi reklam, son olarak 57 kişinin 
terörde hayatını kaybetmesi kötü reklam. 
Bir iyi, bir kötü reklam, şimdilik böyle 
gidiyor.

Gaziantepspor’a yardım işi 

Günlerden beri konuşulan otobüs 
biletine bir liralık zam için Belediye 
hukuk müşavirinin kem küm 
etmesi hayretle karşılandı

Belediye Meclisi otobüs bilet 
ücretlerinin 44 liradan 45 liraya 
çıkarılmasını görüşüyor Aradaki bir 
liralık farkın Gaziantepspor’a veya 
muhtaç asker ailelerine verilmesi 
tartışılıyor.

Dar gelirli bayat 
ekmeğe yöneldi

Ekmek ücretlerine 19 aydır 
zam yapılmadığını, buna rağmen 
ekmek satışlarında nüfusa oranla 
bir artış olmadığını, aksine azalma 
gözlendiğini belirten Pideciler 
Odası Başkanı Hanifi Duran, 
"Halkımız giderek fakirleşiyor. 
Düşünün halkın en temel besin 
maddesi olan ekmek satışlarında 
bile nüfusa oranla bir artış yok. 

Bilal Erdoğan’ın yöneticisi olduğu TÜGVA’ya, Antep’in iki ilçesinde 315 okul tahsis 
edildi. Devlet okullarında TÜGVA’nın hafızları Kuran kursu düzenleyecek. CHP’li 

Uğur Kalkan, tüm giderlerin Milli Eğitim tarafından karşılanacağını söyledi

Antep’te 315 okul neden Antep’te 315 okul neden 
TÜVGA’ya tahsis ediliyor?TÜVGA’ya tahsis ediliyor?

BirGün'ün haberine 
göre; TÜGVA Gaziantep 
İl Temsilciliği 12 
Haziran 2024 tarihinde 
Gaziantep İl Milli 
Eğitim Müdürlüğü’ne 
başvurarak, 
okulların yaz okulları 
düzenlenmesi için tahsis 
edilmesini istedi. İl Milli 
Eğitim Müdürlüğü, 
“TÜGVA ile Milli 
Eğitim Bakanlığı 
arasında imzalanan, 
sosyal, kültürel, sportif 

faaliyetler ile bilim ve 
sanat faaliyetlerinin 
yapılmasına ilişkin 
‘Eğitimde İş Birliği 
Protokolü’ çerçevesinde, 
TÜGVA Yaz Okulu 
Projesi kapsamında; 
Kuran-ı Kerim, 
siyer-i nebi, ibadet, 
kitap okuma, sportif 
ve sosyal etkinlikler 
düzenlenmesi 
müdürlüğümüzce 
uygun görülmektedir” 
diye yanıt verdi. 

Sütün pazarlanması 
konusunda sıkıntı var

Süt işleme tesisinin 
günlük üretim 
kapasitesinin 20 ton 
olduğunu dile getiren 

Gaziantep İli Koyun Keçi 
Yetiştiricileri Birlik Başkanı 
Osman Türkman, ‘’Süt 
işleme kapasitemiz dönemsel 
olarak değişiyor. Şu anda 
günlük 3 bin ile 6 bin litre 
arasında süt işleniyor. Sütün 
toplanması, işlenmesi ve 

pazar konusunda sıkıntı 
var. Pazarı büyütüp satış 
noktalarını artırabilirsek 
işlenen süt kapasitesi 
yükseltilebilir fakat bunlar 
kolay olmuyor’’ dedi. 4’TE

Ekonomik program ve tasarruf tedbirleri halkı canından bezdirdi

Enflasyon son 
20 yılın zirvesinde

Enflasyonun son 20 yılın zirvesine çıktığını belirten Türkiye Komünist Partisi Şahinbey İlçe Başkanı Fatma 
Yücetaş, en temel ürünlere zam üstüne zam geldiğini dolayısıyla da reel ücretlerin eridiğini vurguladı.

‘Hükümetin ekonomi programı gerek 
tasarruf tedbirleriyle gerek uygulama planıyla 
halkımızı canından bezdirmiş durumda’ 
diyen Yücetaş, ‘’Resmi TÜİK enflasyon 
verileriyle emeklilerin ve kamu emekçilerinin 
alacağı altı aylık enflasyon farkı da belli 
oldu. Buna göre, SGK ve Bağ-Kur emeklileri 
yüzde 24,73 oranında, kamu emekçileri ve 
emeklileriyse yüzde 19,31 oranında maaş 
farkı alacak. Kök maaşı 10 bin liranın altında 
kalan 4 milyona yakın emeklinin birçoğu 
içinse değişen bir şey olmayacak. Örneğin 
kök maaşı 8 bin lira ve altında olan emekliler 
yine 10 bin lira aylık almaya devam edecek’’ 
hatırlatmasını yaptı. 

Muhalefet de uygulanan 
sömürü düzenine destek oluyor

Patronlar ve hükümetin ağız birliği ettiğini 
kaydeden Yücetaş, ‘’Patronlar ve hükümet 
‘Aman enflasyonu yükselir’ diye parmak 
sallıyor. Aynısını çiftçiye yaptılar.” dedi.

Şehirde 10 kilometre 
mesafe 15 dakika sürüyor

Türkiye 
İstatistik 
Kurumu 
verilerine 
göre araç 
sayısının 690 
bini bulduğu 
Antep’te seyahat 
edilen sürenin 
uzaması dikkat 
çekti. TOMTOM 
Trafik endeksine 
göre kentte 
10 kilometre 
mesafe 15 
dakika sürüyor. 4’TE

Kredi kartı 
borçları 313 
milyarlık 
artışla 1 trilyon 
468 milyara çıktı

İhtiyaç 
kredisinde 
bileşik faiz 
oranı yüzde 
70'i aşınca 
kredi kartına 
yüklenildi. 
Yılın ilk 
yarısında kredi 
kartı borçları 
313 milyarlık 
artışla 1 
trilyon 468 
milyar liraya 
çıktı. 2’DE

Gaziantep Emek ve Demokrasi Platformu, ırkçı 
ve ötekileştirici bir dil üzerinden savaş mağduru 

insanların aşağılanmasının, düşmanlaştırılmasının, 
linç edilmesinin kabul edilemeyeceğini vurguladı

Yeni saldırılara yol verecek 
cezasızlık politikası son bulmalı

İnsan Hakları Derneği Antep Şube Başkanı Av. Bahri Oğuz, 
‘’Nefret suçları cezasız kalmamalı, yeni saldırılara yol verecek 
cezasızlık politikası son bulmalı. Göç politikalarında insani 
ve kalıcı çözüm formülleri geliştirmesi gereken siyasi iktidarı 
sorumluluklarını yerine getirmeye çağırıyoruz’’ dedi. 4’TE

Yalnız bırakılmış çocuklar 
artık daha mutlu olacak

Şehitkamil Belediyesi, çocukların yaz 
tatilini mahallelerinde düzenlediği 
aktivitelerle renklendiriyor. Bu kapsamda 
Yukarı Arıl Mahallesi’nden düzenlenen 
çeşitli etkinliklerle çocuklar doyasıya 
eğlendi. Başkan Umut Yılmaz, çocuklara 
çeşitli sürprizlerin müjdesini verirken, 
“Şehitkamil’de çocuklar artık hep mutlu 
olacak, şanslı hissedecek” dedi. 4’TE

Osman Türkman



“Gaziantep’in reklama ihtiyacı 
yok, şefkate ihtiyacı var” dedi.

Gerçekten de öyle değil mi?
Reklamımız sürekli dünyanın 

gündeminde. Gastronomi de 
kazandığımız büyük ödül iyi 
reklam, son olarak 57 kişinin 
terörde hayatını kaybetmesi kötü 
reklam.

Bir iyi, bir kötü reklam, şimdilik 
böyle gidiyor. Ama kötü reklamın 
etkisi iyi reklamın kat be kat 
üzerinde.

 Asıl üzerinde durmak 
istediğim, ‘şefkat’ meselesi.

Başaran Ulusoy, bunu ne kadar 
bilinçli söyledi bilmiyorum, ama 
‘cuk’ oturan, tarihi bir laf etti.

‘Teşvikler’ dağıtılırken, Antep 
hep dışarıda bırakılıyor. Ama 
burası 700 bin Suriyeli göçmen 
barındırıyor.

Gaziantep, terörden etkilenen 
şehirlerin başında geliyor. 
Kimsenin sesi çıkmıyor, ama 
emlak piyasası perişan! Hiçbir 
şey satılmıyor. Daha da fenası, bu 
durgunluğun ne kadar süreceği 
bilinmediği için iş dünyası son 
derece tedirgin.

İhracatımız, her ay Türkiye 
ortalamasının üzerinde artarken 
şimdi Türkiye ortalamasının 

üzerindegeriliyor!
AVM’lerin durumu hiç iyi 

değil. Perakende piyasası hiç 
olmadığı kadar kötü bir bayram 
öncesigeçirdi.

Terör korkusu yüzünden 
festivallerimizi iptal etmek 
zorunda kaldık.

 Lafa gelince, Türkiye’nin en çok 
ihracat yapan 4’üncü büyük kenti.

Dördüncü derken, hayır 
altıncı büyük kenti diye itirazlar 
olabilir. Gaziantep’in ithalat/
ihracat dengesine bakılırsa hakkı 
dördüncülüktür.

Burada saymaya gerek yok, 
bize yakıştırılan ve hakkımız 
olan çok önemli sıfalarımız 
var. Ama Gaziantep’e kabinede 
Bakan Şahin’den sonra bakanlık 
verilmedi. Mehmet Şimşek’i 
saymıyorum, o zaten Bakan 
yapılacaktı, Gaziantep’ten aday 
gösterildi, o kadar. Neden bir 
Gaziantepli, bu şehrin evladı 
bakan yapılmıyor, hakkımız olan 
‘şefkat’ bizden esirgeniyor?

 Gaziantep, ‘Teşvikler’ 
konusunda da resmen ‘şefkatsiz’.

Kabinede Antepli bir bakan olsa 
bizi ‘es geçmeleri’ zor olurdu!

Acaba Antep’i ne zannediyorlar 
da yatırımlardan, teşviklerden 

bize hakkımız oranında pay 
vermiyorlar?

İşte size bir harita...
Türkiye İstatistik Kurumu 

(TÜİK) Türkiye’yi gelir 
ortalamasına göre 4 bölgeye 
ayırmış.

Lütfen bakın haritaya, 
Gaziantep, en fakir bölgede yer 
alıyor. Bunu yapanın resmi bir 
kurum olduğunu da aklınızda 
tutun.

 İşte bunun için Başaran 
Ulusoy’un Gaziantep için 
söylediği söz tarihidir ve 
önemlidir.
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ŞAHİNBEY NÖBETÇİ ECZANELER
ANKARA ECZANESI

EYÜPOGLU MAH. DEGIRMEN CAD. NO:10.(Ersin 
Aslan Hastanesi Acil Yanı) / ŞAHİNBEY

Telefon : 0 342 232 20 80
GAZIANTEP ECZANESI

Onur Mh. 7 Nolu Cd. No:51/A (Onur Sağlık Ocağı 
Karşısı, Yukarıbayır Su Deposu Civari) / ŞAHİNBEY

Telefon : 0 342 3364954
FIRAT ECZANESİ

Güzelvadi Mah. 67. sokak no 12/A (Cengiztopel 
Cergibozanlar market yanı) / ŞAHİNBEY

Telefon : 0 342 271 54 74
BİNEVLER RANA ECZANESİ

Üniversite Bul. N:142/C (Binevler’de Reno Servisi Yanı) 
/ ŞAHİNBEY / Telefon : 0342 339 65 51

GİZEM GÜL ECZANESİ
Akkent Mahallesi 134016 Nolu Sokak No:1BD (6 

Minareli Millet Camii Civarı - Ercan Oyuncak arkası - 
Tambu tatlıcı arkası, Günsev 2 sitesi yanı) / ŞAHİNBEY

Telefon : 0501 037 87 06
NARİN ECZANESİ

Yeditepe Mahallesi Adnan Menderes Bulvarı No: 89/A 
(Özel Defa Life Hastanesi çaprazı, Özgecan Yüzme 

Havuz yukarısı, Erdem Koleji yakını, 13. Noter yanı) / 
ŞAHİNBEY / Telefon : :0342 999 12 20

AYLA ECZANESİ
23 Nisan mahallesi . Üniversite bulvarı . no: 299 ( 

Gaziantep Üniversitesi diş fakültesi karşısı ) / ŞAHİNBEY
Telefon : 0342 360 27 80 / 0501 144 00 27

NİHAT USLU
Ertuğrul Gazi Mahallesi Su Yolu Caddesi No:173F / 

ŞAHİNBEY / Telefon : 03423437327

ŞEHİTKAMİL NÖBETÇİ ECZANELER
ALPAY ECZANESİ

Mücahitler Mahallesi, Kudüs Caddesi No:37/D 
Şehitkamil/Gaziantep (Eski Primer Hastanesi'nin yanı) 
(Medical Park Hastanesi’nin çarprazı) / ŞEHİTKAMİL

Telefon : 0342 323 43 24
ISTASYON KIBAR ECZANESI

ALİ FUAT CEBESOY BULV. NO:5/A ( ŞEHİTKAMİL 
BELEDİYESİ KARŞISI -FORUM AVM YAKINI) 

ŞEHİTKAMİL / ŞEHİTKAMİL
Telefon : 03423255537

BAHAR ECZANESİ (ŞEHİTKAMİL)
Emek mah. Cemil Alevli Cad. No:20/B Nüket Alevli 

Ersoy Sağlık Merkezi Karşısı (Eski Cahit Nakıboğlu koleji 
karşısı) / ŞEHİTKAMİL
Telefon : 0342 322 25 26

İNCİ ECZANESİ
Fevzi Çakmak Bul. N:42/C (25 Aralık Devlet Hastanesi 
Acil Karşısı-Tramvay Durağı Yanı) / ŞEHİTKAMİL

Telefon : 0342 339 10 00
HACETTEPE ECZANESI

Çıksorut Golluce mah 25075 nolu sokak no 61/a ( inayet 
topçu oglu hastanesi acil girişi karsisi ) / ŞEHİTKAMİL

Telefon : 0342 2355015
İBRAHİM TELLİ ECZANESİ

Pir Sultan Mahallesi Çetin Emeç Caddesi No:80A-
B(Şehitkamil Devlet Hastanesi Karşısı) / ŞEHİTKAMİL

Telefon : 0342-3230363
DORUK ECZANESİ Doruk Eczanesi güncel adres: 

Hacıbaba mah 31100 nolu sokak no:40 A Şehitkamil 
Gaziantep / ŞEHİTKAMİL

Telefon : 0342 5011222
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Gaziantep’e 
şefkatsizlik 

Fatih Terime sanki malum oldu!!!
Bu hafta Arda’yı ve milli 

takımımızı konuşacağız.
Dün Barcelona’yı Celta 

Vigo deplasmanında 
seyrederken Fatih Terim’in 
ne kadar uzak görüşlübir 
teknik direktör olduğunu 
bir kez daha idrak ettim!

Barcelona, Celta 
Vigo’dan tam 4 gol yedi 
ve mağlup oldu. Arda’cık 
vasattı, bu kez Almanya’da 
M.Gladbach’da olduğu gibi 
takımını kurtarmadı!

Bu moralsizlikle 
Arda Perşembe günü 
Ukrayna’ya karşı oynasaydı, 
büyük ihtimalle başarılı 
olamayacaktı!

Demem o ki, bu 
durum herhalde Terim’e 
malum oldu ki, Arda’yı 
zor durumda bırakmak 
istemedi!!!

 Bu işin şakasıydı tabii ki, 
ama dün Cumhurbaşkanı 
Erdoğan’ın Başdanışmanı 
Hidayet Türkoğlu’nun 
İstanbul’da Paralimpik Spor 
Salonu’nun açılışında ettiği 
laf ortalığı karıştıracağa 

benzer.
Basın mensuplarının 

Arda Turan’ın milli takımı 
bırakacağına yönelik 
sorusunu cevaplayan 
Cumhurbaşkanı 
Başdanışmanı Hidayet 
Türkoğlu, “İkisi de çok 
sevdiğim, biri kardeşim 
biri büyüğüm, ama 
milli formanın önüne 
kimse geçemez, şahıslar 
geçemez. İnanıyorum ki, 
çözülebilecek bir problem. 
O yüzden bekleyip, görelim 
diyorum” demiş.

 Bu yorum pek hayra 
alamet değil!

Hidayet Türkoğlu, 
kendi kafasından yorum 
yapamaz. Patronu, Arda’da 
ısrarlı gibi duruyor.
İzlanda maçından sonra 
dananın kuyruğu kopacağa 
benziyor.Türkiye Seyahat Acentaları Birliği, 

6’ıncı TÜRSAB Yönetim Kurulu 
Başkanları Toplantısı hafta sonunda 
Gaziantep’te yapıldı.

Toplantıda konuşan TÜRSAB 
Genel Başkanı Başaran Ulusoy öyle 
bir laf etti ki, bence tarihe geçecek.

TÜİK, gelir dağılımı ortalamasına 
göre Türkiye’yi dört bölgeye 
ayırdı. Antep, en yoksul bölgede 
bulunuyor.

Yılın ilk yarısında bankalara olan 
bireysel borçlar büyük ölçüde kredi kartı 
kaynaklı gerçekleşti. Sene başında 1 
trilyon 155 milyar lira olan bireysel kredi 
kartları hacmi haziran sonu itibarıyla 
313 milyar 260 milyon liralık artış 
gösterdi. Böylece kart borçları yüzde 27.1 
artışla 1 trilyon 468 milyar liraya çıktı.

Taşıt, konut ve ihtiyaçtan oluşan 
tüketici kredileri ise altı ayda 212 milyar 
634 milyon lira artışla yüzde 14.4 
büyüyerek ve 1 trilyon 726 milyar liraya 
yükseldi. İlk çeyrekte kart harcamaları 
toplamı yıllık yüzde 122.2 artışla 3 
trilyon lira, ikinci çeyrekte yıllık yüzde 
99.1 artışla 3.6 trilyon lira tutarında 
gerçekleşti.

Öte yandan, haziran sonu itibarıyla 
ihtiyaç kredisinde bileşik ortalama faiz 
oranı yüzde 74.6, ticari kredide ise yüzde 

61.1’e yükselirken, TL krediler ikinci 
çeyrekte hız kesti. Sözcü'de yer alan 
habere göre, 2024 yılının ilk yarısında 
bankaların toplam kredi hacmi 2 trilyon 
173 milyar lira artış ve yüzde 18.6 
büyüme ile 13 trilyon 803 milyar liraya 
ulaştı.

Altı aylık kredi büyümesinin 525 milyar 
895 milyon liralık tutarı tüketici kredileri 
ve kredi kartlarında gözlenirken, ticari 
kredi hacmi de 1 trilyon 647 miyar lira 
arttı. Böylece bankacılık sektörünün 
tüketici kredileri ve bireysel kredi 
kartları hacmi yılın ilk altı ayında yüzde 
19.70 büyüme ile 3 trilyon 195 milyar 
liraya, toplam ticari kredi hacmi ise 
yüzde 18.4 artışla 10 trilyon 609 milyar 
liraya ulaştı. TL krediler ilk çeyrekte 
yüzde 8.8 olurken, ikinci çeyrekte hız 
keserek yüzde 3.9’a geriledi.artıgerçek

Kredi kartı borçları 313 milyarlık 
artışla 1 trilyon 468 milyara çıktı

İhtiyaç kredisinde bileşik faiz oranı yüzde 70'i aşınca kredi kartına yüklenildi. Yılın ilk İhtiyaç kredisinde bileşik faiz oranı yüzde 70'i aşınca kredi kartına yüklenildi. Yılın ilk 
yarısında kredi kartı borçları 313 milyarlık artışla 1 trilyon 468 milyar liraya çıktı.yarısında kredi kartı borçları 313 milyarlık artışla 1 trilyon 468 milyar liraya çıktı.

Kiracıların, oturdukları evde herhangi bir tadilat 
yapmadan önce mutlaka kiraya verenin yazılı 
onayını almaları gerekmektedir. Bu zorunluluk, 
Borçlar Kanunu'nun 321. Maddesi'nde açıkça 
belirtilmiştir. Kiracılar, kiraladıkları mülkü 
aldıkları şekilde iade etmekle yükümlüdürler 
ve izinsiz yapılan herhangi bir değişiklik, kira 
sözleşmesinin ihlaline neden olabilir. Bu durumda, 
kiraya verenin sözleşmeyi feshetme ve tazminat 
talep etme hakkı doğar.

Kiracılar, oturdukları evde esaslı tadilat yapmadan 
önce kiraya verenin yazılı iznini almalıdır. Borçlar 
Kanunu'nun 321. Maddesi, bu konuda açık bir 

hüküm içermektedir. Kiralananı aldıkları gibi 
iade etmek zorunda olan kiracılar, izinsiz yapılan 
değişiklikler nedeniyle kira sözleşmesini ihlal 
edebilirler. Bu durumda kiraya verenin sözleşmeyi 
feshetme ve tazminat talep etme hakkı doğar.

Ev sahipleri ile kiracılar arasındaki davaların 
1 Temmuz itibariyle artması beklenirken. 
Ev sahibine tazminat hakkı doğuran 
konuların başında ise kiracının imza almadan 
gerçekleştirdiği tadilatlar geliyor.

Ev sahipleri ile kiracılar arasındaki davaların 1 
Temmuz itibariyle artması bekleniyor.

Temmuz ayı itibariyle ev sahipleri ile kiracılar 

arasındaki davalarda patlama yaşanması 
bekleniyor.

Gerek kiralarda son 2 yıldır uygulanan yüzde 25 
sınırının sona erecek olması gerekse ekonomik 
durumun dava sayılarını artırması bekleniyor.

Davalara konu olan nedenlerin başında ise 
tahliye, kira tespit ve tazminat yer alıyor.

Ev sahiplerine tazminat hakkı doğuran en 
önemli sebeplerde de kiracının ev sahibinden imza 
almadan yaptığı tadilatlar öne çıkıyor.

‘Tadilat’ davalarında ev sahipleri ‘tahliye’ 
talebinin yanı sıra ‘tazminat’ da alabiliyor. 
Artıgerçek

İİzinsiz herhangi bir değişiklik, kira zinsiz herhangi bir değişiklik, kira 
sözleşmesinin ihlaline neden olacaksözleşmesinin ihlaline neden olacak

Türkiye İstatistik Kurumu verilerine göre; 
çekirdek enflasyon yıllık artış oranı Haziran 
ayında yüzde 71,41 olarak açıklandı. Ancak 
söz konusu artışın hububat fiyatlarına 
yansımaması, geçimini çiftçilik yaparak 
sağlayan vatandaşları mağdur etti.

Açıklanan hububat fiyatlarına göre; 2023’te 
ekmeklik buğday ton başına üreticiden 8 bin 
250 TL, makarnalık buğday 9 bin TL, arpa 
ise 7 bin TL’den alındı. Bu yıl ise, ekmeklik 
buğday için ton başına 9 bin TL, makarnalık 
buğday için 10 bin TL, arpa için ise 7 bin 250 
TL fiyat belirlendi. Açıklanan rakamlara göre 
ekmeklik buğdayda yüzde 12.1, makarnalık 
buğdayda yüzde 11.1 ve arpada ise yüzde 3.6 
oranında artış yapıldı.

Geçen sene 10 TL’ye satılan buğdayı bu 
sene 9 TL'ye satabileceklerini dile getiren 
Urfa'nın Hilvan ilçesinde çiftçilik yapan 
Halil Özdemir, Toprak Mahsulleri Ofisi'nin 
(TMO) makarnalık buğday fiyatını 10 
TL'den açıkladığını, ancak mahsulün zayıf 
olduğu gerekçesi ile 8.75 TL fiyat biçildiğini, 
mahsulünü satamadığını ifade etti.

İlaç, gübre, mazot ve elektrik fiyatlarının 
20 kat arttığını söyleyen Özdemir, buğdayın 
fiyatının yükselmemesinin “çiftçiliği bitirme 
girişimi” olduğunu kaydetti.

Aynı ilçede 31 yıldır tarım ile geçimini 
sağlayan pamuk üreticisi Haci Toprak ise, 
elektrik kesintileri nedeniyle ektiği pamuğun 
zarar gördüğünü kaydetti. Günde 6-7 saat 
elektrik kesintisi yaşandığını söyleyen 
Toprak, ürünlerin kuruma aşamasına 
geldiğini aktardı.

Geçen sene 18 TL’ye sattıkları pamuğun bu 
sene fiyatı ile ilgili bir belirsizlik olduğunu 
söyleyen Toprak, “29 Haziran'da elektriğe 
yüzde 38 zam geldi. Temmuz 2023’te 
mazot fiyatı 22 TL iken, bu sene 47 TL. 
Bu gidişle çiftçilikte son senem olacak. 
Gübre, ilaç borçları nedeniyle geçen sene 
evimi ve arabamı sattım. Bu sene traktörü 
de satacağım. Daha önce hiç bu kadar 
zorlanmadım. Sabah saat 04.00’ten akşam 
saat 20.00'ye kadar tarladayız. Ancak zarar 
ediyoruz” ifadelerini kullandı.t24

Hububat ve pamuk 
fiyatındaki belirsizlik çiftçiliği 

bitme noktasına getirdi
Açıklanan hububat fiyatları ve 

fiyatındaki belirsizlik çiftçileri zarar 
ettirdi. Çiftçi Haci Toprak, "Bu gidişle 
çiftçilikte son senem olacak. Borçlarım 
için geçen sene evimi ve arabamı sattım. 
Bu sene de traktörü satacağım" dedi.



SAYFA

3

17 ARALIK 2004

20 YIL ÖNCE GAZİANTEP20 YIL ÖNCE GAZİANTEP

14 ŞUBAT 1985

SABAH ARŞİVİNDEN GAZİANTEP
08 TEMMUZ 2024 

PAZARTESİ

40 YIL ÖNCE GAZİANTEP40 YIL ÖNCE GAZİANTEP

Belediye Meclisi 
otobüs bilet ücretlerinin 
44 liradan 45 liraya 
çıkarılmasını görüşüyor, 
Aradaki bir liralık farkın 
Gaziantepspor’a veya 
muhtaç asker ailelerine 
verilmesi tartışılıyor. 

Önceki gün toplanan 
Belediye Meclisi, çeşitli 
konuları görüşüp, karar 
verirken en çok tartışılan 
konulardan biri de 
otobüs bilet ücretleri 
idi. Yaşar Erkent'in 
verdiği teklif, biletlerin 
45 lira olarak artırılması, 
aradaki bir liralık 
farkın Gaziantepspor’a 
verilmesi ANAP’lılar 
tarağından ilgi görür ken, 
SODEP’liler bu farkın 
muhtaç asker ailelerine 
verilmesini önerdi. 

Yaşar Erkent tahtaya 
çıkıp spor ruhundan, 
Gaziantepspor’un 
güçlendirilmesi 
gerektiğinden uzun uzun 
bahsetti. Teklife karşı 
çıkan meclis üyelerini 
ruhsuzlukla, spor 
sevgisizliği ile suçladı. 
Spor aşkı ile meclis 
üyelerini coşturmaya 
çalıştı. 

Faruk Balık teklife karşı 
çıkarak, belediyenin 
böyle bir karar vermeye 
yetkisi olmadığını 
belirtti. Hibe şeklinde 
verilecek olan bu 
paranın, belediyenin 
kendi gelirlerinden 
verebileceğini, üçüncü 
şahıslar adına karar 
verme yetkisinin 
belediyede olmadığını 

söyledi. Hukuki dayanağı 
olmadığı ifade edilen bu 
teklifin belediye Hukuk 
müşavirine sorulması 
istendi. Hukuk müşaviri 
kürsüye geldi. Konuyu 
hiç bilmediğini, istenirse 
araştırabileceğini 
söyledi. Salonda itirazlar 
yükseldi. Hukuk 
müşavirinin konuyu 
bilmemesi kızgınlık 
yarattı. Duruma 
Muhasebe müdürü el 
koymaya çalışırken, o 
da konuyu bilmediğini 
söyledi. Meclise getirilen 
bir konunun hukuki 
dayanağının araştırılması 
bilet bedelinin 
yükseltilmesi için hukuki 
yoldan çözüm bulunması 
kararlaştırılarak meclis 
dağıtıldı.

Gaziantepspor’a yardım işi 

Belediye hukuk işlerinin mütalaa 
vermemesi üzerine karara bağlanamadı 

Günlerden beri konuşulan otobüs biletine bir liralık zam için 
Belediye hukuk müşavirinin kem küm etmesi hayretle karşılandı Nurgül BALCIOGLU

Bir süre önce AFS programı çerçevesinde 
bir yıllık eğitim için yurt dışına gidecek 
olan Gaziantepli 3 öğrencimizden 
bahsetmiştik. Yine bu program 
çerçevesinde şehrimizde 2 yabancı uyruklu 
öğrenci bulunduğunu yazmıştık. Şu anda 
şehrimizde eğitim gören bu öğrencilerle 
yaptığımız görüşmeleri aktarmadan 
sonra AFS programı hakkında kısaca 
bilgi vermek istiyoruz. Kısa adı AFS olan 
(Amerikan Field Service) 1914 yılında 1. 
dünya savaşı sırasında Fransa'da bulunan 
Amerikalılar tarafından kuruldu. Savaş 
bittikten sonra kuruluş eğitime yönelik 
çalışmaya başladı. 16-18 yaş gurubundaki 
gençler kuruluşun aracılığıyla değişik 
ülkelerde ailelerin yanında misafir olarak 
kalıyor. Bu ülkelerdeki okullara devam 
ediyorlar. Türkiye'nin de dahil olduğu 
eğitim programı uyarınca her yıl yabancı 
uyruklu öğrenciler Türkiye'ye geliyor, 
Türk öğrenciler de yurt dışına gidiyorlar. 
İşte bu program çerçevesinde şu anda 
şehrimizde biri Malezyalı diğeri Amerikalı 
olmak üzere iki öğrenci bulunuyor. 
Gaziantep lisesinde eğitim gören Harızan 
Hashim (Harzen Haşim) ve Anadolu 
Lisesinde eğitim gören Fiona Adamson 
(Fiona Edımsın)la ülkeleri ve Türkiye'deki 
izlenimleri konusunda konuştuk.

İlk konuştuğumuz öğrenci Gaziantep 
Lisesin de bulunan Malezyalı Harızan 
Hashim oldu. Harizan Hashim 19 
yaşında, cıvıl cıvıl, kibar ve Uzakdoğu’nun 
tipik özelliklerini taşıyan bir genç kız. 

Hashim'e önce kendisi ile ilgili sorular 
yönelttik. İki annesi ve 9 kardeşi olduğunu 
söylerken Harzen gülümsüyor ve hemen 
ekliyor “annemin biri öldü” diyor ve 
İki annesi olmasını hemen açıklama 
gerektiğini anlıyor olmalı ki, ülkesinde 
İslam dininin kurallarının çok etkili 
olduğunu bu nedenle bir erkeğin 4 kadınla 
evlenebildiğini söylüyor. Ailenin altıncı 
çocuğu olduğunu belirten Harizan'in 
babasının Avustralya hava kuvvetlerinden 
emekli bir pilot olduğunu öğreniyoruz. 
Harizan, Malezya' nın Butterwortb Penang 
kasabasında oturduklarını söylüyor. 
Harizan Türkçeyi çok az öğrenebilmiş, 
ama normal olarak İngilizce. Çince, 
Hintçe, Filipince yanında Malezya ve 
Endonezya dillerini biliyor. Harzen’le 
konuşmamızı Cumhur Sevdi Ani 
ismindeki öğrenci sağlıyor. Sorularımızı 
İngilizce olarak Harizan’a yöneltiyor ve 
cevapları bize aktarıyor. Bu kadar dil 
bilmesini ülkesini kozmopolit yapısına 
bağlıyor. Konuşmamızın büyük bölümünü 
ülkesindeki eğitim sistemi ve ülkemizin 
eğitim sistemi hakkındaki görüşleri 
oluşturdu. Harizan'dan Malezya’da ilkokul 
eğitiminin 6 yıl olduğunu, biri düşük 
seviyede diğeri yüksek seviyede eğitim 
yapan iki ortaokul eğitimi yapıldığını, 
bundan sonrada 2 yıllık lise eğitimi 
yapıldığını öğreniyoruz. İlkokul eğitimi 
sırasında haftada 6 saat olan yabancı 
dil derslerinde Arapça Çince, İngilizce. 
Hintçe ve Malezyaca öğretildiğini, 
söylüyor. Malezya'da çok sayıda etnik 

gurubun bulunması nedeniyle sınıflar 
din derslerin de ayrılıyor. Harızan, “1982 
yılına kadar ülkemizde İngilizce eğitimi 
zorunluydu. Ancak bu tarihten sonra 
kendi dilimizde eğitime geçildi. Yine bu 
tarihe kadar yüksek seviyedeki ortaokul 
ve liselerin sınav sorulan İngiltere'de 
hazırlanarak yollanıyordu. Ama 1982’den 
sonra sorular ülkemizde hazırlanmaya 
başlandı. Malezya hükümeti her yıl 
yaklaşık 300 kadar öğrenciyi üniversite 
eğitimi için yurt dışına gönderiyor. 
İngiltere'ye göndermek çok masraflı 
olduğu için, öğrenciler ABD, Kanada 
ve Avustralya'ya gönderiliyor. Başarılı 
öğrencilerin listesi kompüterlere 
verilerek daha başarılı olan yurt dışına 
gidebiliyor. Yine yüksek seviyedeki 
ortaokullarda fen, ticaret ve sanat eğitimi 
yapılırken, düşük seviyedeki ortaokullar 
da çiftçilik, tesviyecilik ve ev kadınlığı 
dersleri okutuluyor.” diyor. 

Harizan Türkiye'deki eğitim sisteminin 
değerlendirmesini ise şöyle yapıyor: 
“Eğitim sisteminiz çok zor. Her sınıfta 
sınavlar ayrı ayrı zamanlarda yapılıyor. 
Bizim okullarımız da sınav tüm okulda 
aynı anda yapılır.” öğretmen- öğrenci 
ilişkileri konusunda da öğrenciler 
öğretmenleri çok seviyor. Ama bazı 
hocalar o kadar sert ki, öğretmenlerin 
öğrencileri sevip sevmediği konusunda 
bir şey diyemeyeceğim diyor. Biz 
öğretmenlerimiz ve okul müdürüyle çok 
yakın ilişki içindeyiz, öğretmenlerimizle 
sinemaya bile gidebiliriz” diyor. 

Malezyalı öğrenci ile konuştum

Malezya’da koyu din kuralları hakim
Bir erkek dört kadınla evlenebiliyor

“Türkiye’de yemek saatlerinde ev halkı sofrada birleşiyor, oysa Malezya’da yemek saatlerinde ev 
halkı bir araya gelmez” Altı lisan bilen genç kız, 7. lisanı da Türkçe öğrenmekle tamamlıyor.

E tipi cezaevinde okuma 
yazma bilmeyenler için 
kurslar düzenleniyor. 4. 
dönem okuma yazma 
kurslarına 52 kişi katıldı 
ve başarı sağladı. E 

tipi cezaevinde kendi 
kendilerine okuma 
yazma imkanı bulan 32 
kişiye dün saat 15 de 
cezaevinde düzenlenen 
törenle belgeleri verildi. 

Okuma yazma kurslarında 
başarı gösterenlere 
belgelerinin törenle 
verilmesi nedeniyle E tipi 
cezaevinde müstesna bir 
gün yaşandı.

E tipi cezaevinde 32 kişi okuma yazma öğrendi 

Fukaralık geçmişe dönüş sağladı
Kenar mahallelerin pek çoğunda fırınlardan 

ekmek alanların sayısının giderek düştüğünü 
ve insanların geçmiş yıllardaki gibi evlerinde 
ekmek yapmaya başladığını belirten Duran, 
"Dar gelirli kimselerin oturduğu yerlerde 
ekmek satışları nüfusa oranlandığı zaman 
az. Çünkü en ucuz besin olan ekmeğe bile 
ayıracak bütçesi bulunmayan insanlar kendi 
olanaklarıyla bulduğu yakacakla ekmek 
yapmayı tercih ediyor. Buralarda dükkan 
açan fırıncıların pek çoğu kısa bir süre sonra 
dükkanı kapatmak zorunda kalıyor. Fakat 
borç batağında olan fırıncı masraf ettiği fırını 
kapatmakla daha çok zarar edeceğinden bir 
başkasına satıyor. O da benzer sıkıntılarla 
boğuşmak zorunda kalıyor" diye konuştu.

Somun fırınlarından bayat ekmek alıyorlar
Gaziantep'in muhtelif yerlerinde ekmek 

alamayan vatandaşların ise kendisine en 
yakın somun fırınından bayat ekmek alarak 
beslendiğini belirten Duran, "Taze ekmek 
alamayan, ekmek yapacak olanakları da 
bulunmayanlar somun fırınlarından bayat 
ekmek almak zorunda kalıyor. Bazan fırında 
bayat ekmek de bulamayan vatandaşlar, bayat 
ekmeğin gelip gelmediğini kontrol etmek için 
bir kaç defa gitmek zorunda kalıyor. Bayat 
ekmek alanlar konusunda şu yada bu semt 
demek oldukça zor. Çünkü fırın çevresindeki 
insanlar, zorunlu olarak bayat ekmeğe yoğun 

ilgi gösteriyor şeklinde açıklama yaptı.
Araştırma yapmadan fırın 

açanlar mağdur oluyor
Ekmek satışlarının beklentisinin altında 

olmasının en önemli nedeninin halkın 
fakirleşmesi olduğunu, ikinci nedenin ise 
esnafın ön araştırma yapmadan fırın açmak 
olduğunu belirten Duran, "Kentimizde 
şu anda 850-900 civarında pide fırını var. 
Merkezi yerlerdeki fırınlar kebapçılara ve 
lokantalara ekmek vermesinden dolayı biraz 
iş yapabiliyor. Ancak kırsal kesimlerdeki 
fırınların büyük bölümü para kazanamıyor. 
Fakat esnaf bir kez fırın yaptırmış oluyor. 
Bu işten para kazanamayıp, masrafını bile 
karşılayamayınca fırını, elinden çıkarmanın 
bir yolunu arıyor. Kapatamayacağı fırını 
borcuyla birlikte bir başkasına devrediyor. 
O da kazanamayınca bir başkasına, sık sık el 
değiştiriyor" diye konuştu.

Fırıncı esnafının kolay yol dururken 
zoru seçtiğini ve mağdur olduğunu, oysa 
fırın açmak isteyenlerin Oda ile iletişim 
içinde olmaları durumunda daha az zarar 
görebileceklerine dikkat çeken Duran, 
"Esnaf bu kadar mağdur olacağına keşke 
düşüncelerini Oda ile paylaşsa. Oda onu, 
piyasa konusunda bilgilendirir, İşyeri açmayı 
düşündüğü yerde ekmeğin pazarı var mı yok 
mu? Oradaki diğer esnafın durumu nedir onu 
anlatır. Kendisini doğru yönlendiririz. Ben 

oradaki fırın sayısını, bildiğimden bir sonraki 
işyerinin para kazanıp kazanmayacağını 
elbette yılların tecrübesine dayanarak bilirim. 
Fakat bizim esnafımızın bir bölümünün 
Oda'nın fikrini alma, yardım isteme 
anlayışı yok. Esnaf, belediye çalışma ruhsatı 
istediğinde, Tarım İl Müdürlüğü üretim izni 
istediğinde ancak Oda'ya başvuruyor" dedi.

Fırın sayısının kontrol altına alınması 
gerektiğini aksi takdirde bir takım 
yükümlülükleri yerine getirmemek için 
korsan fırınlanın çoğalacağına dikkat çeken 
Duran, "Oda'ya kayıtlı bin 750 üye var. Oda 
üye aidatı 2002'de yıllık 50 milyon, 2003'te 60 
milyon, 2004'te ise 80 milyon. Esnaf, Oda'sına 
sahip çıkıp destek olmalı. Çünkü Oda, 
üyelerinin haklarını korumak ve mesleki 
gelişmelerini sağlamak için kurulmuştur. 
Bugün buranın Oda Başkanı Hanifi Duran 
olarak benim, yarın bir başkası gelir. Belki 
bunlar, aidatları faizleriyle birlikte almak 
zorunda kalacaktır. Şu anda üyelerin ancak 
yüzde 15'i aidatlarını düzenli olarak ödüyor 
diye konuştu.

Öğün sayısı üçten ikiye düştü
İlginç bir tespitte bulunan Duran, kışın 

günlerin kısa olmasından dolayı öğün 
sayısının azaldığını belirtirken, "Bana göre 
kışın günlerin kısa olmasından dolayı öğün 
sayısı üçten ikiye düştü. Halkın büyük 
bölümü günde iki öğün yemek yiyor" dedi.

Dar gelirli bayat Dar gelirli bayat 
ekmeğe yöneldiekmeğe yöneldi

Ekmek ücretlerine 19 aydır zam yapılmadığını, buna rağmen ekmek satışlarında nüfusa 
oranla bir artış olmadığını, aksine azalma gözlendiğini belirten Pideciler Odası Başkanı Hanifi 

Duran, "Halkımız giderek fakirleşiyor. Düşünün halkın en temel besin maddesi olan ekmek 
satışlarında bile nüfusa oranla bir artış yok. Taze ekmek alamayan vatandaş ya evde ekmeğini 
yapmak zorunda kalıyor ya da somun fırınlarından bayat ekmek alarak besleniyor" dedi.

490 Milyon lira 
kazanamayan aç

Türkiye'de açlık sınırının 490 
milyon lira olduğunu hatırlatan 
çalışan ve ailesini geçindirmek 
zorunda olan bir insana açlık 
sınırının altında bir ücret 
vermenin toplum vicdanını 
rencide edeceğini belirten Subaşı, 
" DİE’den alınan Kasım 2004 
fiyatları baz alınarak yapılan 
araştırmada, çalışan tek kişinin 
aylık gideri 851 milyon 720 bin 
lira. Açlık sınırı ise 635 milyon 
376 bin lira olarak saptandı. 
Bu devletin kendi kurumunun 
yaptığı açıklama. Oysa biz 
Kasım ayı değil daha önceki 
aylarda yapılan açlık sınırını 
göz önünde bulundurduk. Yani 
ülke şartlarını, işverenin içinde 
bulunduğu şartları da göz 
önüne alarak devletin açıkladığı 
rakamları aşağı çektik. Bu rakam 
da 490 milyon lira. Düşünün 
bir ülkede 490 milyon lira para 
kazanamayan insan aç" diye 
konuştu.

Asgari ücret vergi dışı 
bırakılmalı

Ülkemizde gelirine göre en 
fazla verginin asgari ücretliden 
alındığını, DİSK olarak defalarca 
asgari ücretin vergi dışı 
bırakılmasını önerdiklerini ve 
bu önerinin hayata geçirilmesi 

gerektiğini belirten Subaşı 1 
Ocak 2005 tarihinde geçerli 
olarak asgari ücret için Asgari 
Ücret Tespit Komisyonu 
çalışmalarına başladı. DİSK 
olarak biz asgari ücretin vergi 
dışı bırakılmasını ve en düşük 
memur maaşı kadar olmasını 
istiyoruz. Şu anda brüt 444 
milyon, net ise 318 milyon 
olan asgari ücretin tek kalem 
olarak en düşük memur maaşı 
olan 525 milyon lira olarak 
belirlenmesi gerekmektedir. 
Türkiye'de açlık sınırı 490 
milyon, yoksulluk sınırı 1 
milyar 500 milyon civarında 
olduğuna göre asgari ücretin 
en düşük memur maaşı olan 
525 milyon olması gerçekçi 
olacaktır şeklinde açıklama 
yaptı.

Asgari ücret 
ülkedeki yaşam şartlarına 

göre belirlenmeli
Subaşı, "Asgari ücretle 

çalışan işçinin ya sendikalı 
olması sağlanmalı, ya da 
karnını doyuracak bir ücretin 
belirlenmesi gerekmektedir. 
"Asgari ücreti tespit ediyoruz' 
deyip işçiye sadaka verilmemeli. 
Asgari ücret ülkedeki yaşam 
şartlarına göre belirlenmeli. 
Asgari ücret kesinlikle vergi dışı 
bırakılmalıdır" dedi.

Gelirine göre en fazla 
vergiyi asgari ücretli ödüyor

1 Ocak 2005'ten itibaren geçerli olacak asgari ücretin açlık 
sınırının altında olmaması gerektiğini belirten DİSK Bölge 
Başkanı Muzaffer Subaşı, "Asgari ücret vergi dışı bırakılmalı 
ve en düşük memur maaşı kadar olmalı" dedi.
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“Eğitmen” adı altındaki 178 hafız ile
imam hatip mezunu görevlendirildi

Ayrıca yazıda Gaziantep Vali 
Yardımcısı’nın da “olur”unun yer aldığı 
görüldü. Şehitkamil ve Şahinbey ilçelerinde 
bulunan toplam 315 ilkokul, ortaokul ve 
lise TÜGVA’nın kullanımına bırakıldı. 
TÜGVA tarafından belirlenen “eğitmen” adı 
altındaki 178 hafız ile imam hatip mezunun 
görevlendirmesinin de Halk Eğitim Merkezi 
üzerinden yapılacağı ifade edildi.

Geçen yaz döneminde 
135 okul tahsis edilmişti

Şahinbey Belediye Meclisi’nin eski 
Meclis Üyesi CHP’li Uğur Kalkan ise 
BirGün’e yaptığı değerlendirmede okulların 
TÜGVA’ya teslim edilmesine tepki 
göstererek, “Danıştay'ın birçok protokolünü 
iptal ettiği TÜGVA isimli vakıf, Gaziantep'te 
istediği gibi hareket etmeye devam 
ediyor. Geçen yaz döneminde 135 okulun 
tahsis edildiği TÜGVA, bu yıl sayıyı 250 
Şahinbey 65 Şehitkâmil olmak üzere 315'e 
çıkardı. Şahinbey'de sayının 60'tan 250'ye 
çıkmasında Şahinbey Belediyesi'nin ve 
Mehmet Tahmazoğlu'nun etkisi var mı 

merak ediyorum” dedi.
Yemeği, elektriği, suyu, öğretmen 
ücretleri de bakanlıktan ödenecek

“TÜGVA Gaziantep İl Temsilcisi 
imzasıyla Gaziantep Valiliği'ne verilen 
dilekçede okulların tahsisi, okul idarelerinin 
bilgilendirilmesi ve eğitmenlerin Halk 
Eğitim üzerinden görevlendirilmesi talep 
ediliyor” diyen CHP’li Kalkan sözlerine 
şöyle devam etti: “Ayrıca gerektiğinde 
okullarda yedekte bulunan eğitmen 
hocalarının atamasını da yapacaklarmış. 
Bilal Erdoğan geçtiğimiz günlerde 
Gaziantep'teydi. Eski bakanından, 
valisine, AKP'nin belediye başkanlarına 
kadar herkes peşindeydi. Orada yaptığı 
konuşmada kendilerine mani olunduğunu 
iddia ediyordu. 315 tane okul Yüksek 
İstişare Üyesi olduğu vakfın emrine tahsis 
edilmiş. Yemeği, elektriği, suyu, öğretmen 
ücretleri de bakanlıktan ödenecek. Bu nasıl 
engelleme ve mani olmaymış çok merak 
ediyorum. Bu ülkede TÜGVA, TÜRGEV 
ve bu tarz dernekler harici hiç bir derneğe 
vakfa bu kadar imtiyaz ve kolaylıklar 
sağlanmaz.”

Antep’te 315 okul neden 
TÜVGA’ya tahsis ediliyor?

Küçük imkanlarla 
çarkımızı 

döndürmeye çalışıyoruz
Türkman, küçük 

imkanlarla çarkı 
döndürmeye çalıştıklarına 
dikkat çekerken ‘’Süt işleme 
tesisinde hem keçi hem 
koyun hem de inek sütü 
işleniyor ancak keçi sezonluk 
oluyor. Bu sütlerden Antep 
peyniri, lor peyniri, yoğurt, 
beyaz peynir elde ediliyor. 
Elde edilen bu ürünler ise 
kent genelinde birliğimize 
ait satış noktalarında satışa 
sunuluyor’’ ifadelerini 
kullandı.

Satış noktalarımızı 
artırmayı düşünüyoruz

Gaziantep genelinde 4 satış 
noktalarının bulunduğunu 
hatırlatan Türkman, 
‘’Satış noktalarından 
birisi birliğimizin önünde 
iken diğerleri ise Karataş, 
Barbaros Camii ve Akkentte 
bulunuyor. Özellikle satış 
noktamızın olmadığı 
bölgelerde satış noktası 
açmayı düşünüyoruz. 
Bunların hepsi birer maliyet. 

Bunun yanı sıra yeni pazar 
arayışlarımız sürüyor, ürünü 
daha iyi nasıl tanıtırız veya 
satarız diye çalışıyoruz. 
Antep peyniri şehir 
genelinde marketlerde satışı 
yapılıyor. Ulusal bir market 
ile de görüşmelerimiz 
sürüyor’’ şeklinde konuştu. 

Birliğimiz tarafından 
üretilenürünlerimiz ‘Sahre’ 

markası ile satılıyor
Antep peynirinin ön 

plana çıkması için çalışma 
yaptıklarını dile getiren 
Başkan Türkman, ‘’Antep 
peyniri coğrafi işaretli bir 
ürün. Bu peynirimizin 
başka illerde de satışının 
yapılması için mücadele 
ediyoruz. Birliğimiz 
tarafından üretilen 
ürünlerimiz ‘Sahre’ markası 
ile satılıyor. İstediğimiz 
gibi olmasa da markamızı 
kentimizde belli bir noktaya 
getirdik. Ulusal marketlere 
ürünlerimizi verebilirsek 
o zaman markamızı ülke 
genelinde tanıtmış olacağız’’ 
açıklamasını yaptı. Haber 
Merkezi 

Sütün pazarlanması 
konusunda sıkıntı var

Yücetaş, “Geçtiğimiz ay açıklanan 
hububat alım fiyatlarına, yıllık enflasyonun 
sadece dörtte biri kadar artış uygun 
gördüler. Memlekette işçi, çiftçi, köylü, 
yani emeğiyle geçinen milyonlar bu 
düzenin derdi değil. Varsa yoksa şirketler 
kazansın, finans sektörü coşsun, ihracat 
patlasın, şirketler kâr rekorları kırsın. 
Muhalefet ise bir taraftan emekçi ve 
emeklilere sesleniyor, fakat öte taraftan 
uygulanan bu sömürü programına destek 
oluyor’’ eleştirisini yaptı. 

Milyonları yoksulluk sınırına razı 
etmeye çalışması nasıl kabul edilebilir?

Yücetaş, ‘’Ana muhalefetin liderlerinden 
sömürge valisi gibi çalışan Hazine Bakanı 
Mehmet Şimşek’e methiyeler eksik 
olmuyor. Kaç lira olsun? Emeklilerin taban 
aylığı asgari ücrete mi yükselsin? Ülkede 
asgari değil ortalama ücret haline gelmiş 
asgari ücret yoksulluk sınırına mı çekilsin, 

daha mı üstü olsun?
Halkımızı açlık sınırına iten bu düzenin, 

şimdi daha iyisi diye milyonları yoksulluk 
sınırına razı etmeye çalışması nasıl kabul 
edilebilir?’’ sorusunu sordu. 

Bu sömürü sonlandırılmadan 
emekçi halkımız gün yüzü görmeyecek

Emekçilerin ve halkın kırıntıları 
değil, yarattığı değerin tümünü alması 
gerektiğini sözlerine ekleyen Yücetaş, ‘’Bu 
değer şirketlerin kasasında. O şirketlerin 
sahibi aileler tarafından zenginlik, servet 
ve sermaye olarak el konuldu. Türkiye’nin 
en büyük 500 şirketinin toplamı ise 2021 
yılında 405, 2022 yılında 808 milyar lira 
kâr elde etti. Oysa halkımız ayın sonunu 
getiremiyor, kredi kartı borçlarının içinde 
boğuluyor. İşte bu karlılık, sömürünün 
sonucudur. Bu sömürü sonlandırılmadan 
emekçi halkımız gün yüzü görmeyecek’’ 
açıklamasında bulundu. Haber Merkezi 

Enflasyon son  20 yılın zirvesinde

Trafiğe kayıtlı araç 
sayısı 690 bine dayandı

Antep’te yaşanan trafik yoğunluğu 
TOMTOM Trafik endeksi verilerine 
yansıdı. 294 bin 790’ını otomobil, 12 bin 
999’unu minibüs, 4 bin 885’ini otobüs, 114 
bin 289’unu kamyonet, 24 bin 213’ünü 
kamyon, 190 bin 98’ini motosiklet, bin 
476’sını özel amaçlı araçlar ve 46 bin 
766’sını ise traktör olmak üzere trafiğe 
kayıtlı araç sayısının 690 bine ulaştığı 
kentte 10 kilometrelik mesafe araç ile 15 
dakika sürüyor. 

Trafik yoğunluğu sabah ve akşam 
saatlerinde daha fazla yaşanıyor

Akşam ve sabah saatlerindeki trafik 
yoğunluğu daha da artıyor. Sabah 
saatlerinde 27 kilometre hız ile 22 dakika 
süren 10 kilometrelik yol, akşam saatlerinde 
ise 24 kilometre hız ile 24 dakika sürüyor. 
Aracın yanı sıra elektrikli scotter ile 19-25 
kilometre hız ile 10 kilometrelik mesafe 
24 ile 32 dakika, elektrikli moped ile 22-
40 kilometre hız ile aynı mesafe 15 ile 27 
dakika sürüyor. Haber Merkezi 

Şehirde 10 kilometre 
mesafe 15 dakika sürüyor

Suriyeliler, her alanda ırkçılığa 
ve ayrımcılığa maruz kaldılar

Suriye’deki savaş ve çatışma 
ortamından kaçarak gelen 
milyonlarca sığınmacının ucuz 
iş gücü görülerek insan onuruyla 
bağdaşmayan şartlar altında 
çalıştırıldığını kaydeden Oğuz, 
‘’Suriyeli sığınmacılar ve esasen 
bütün göçmen grupları sosyal 
yaşamın her alanında ırkçılığa 
ve ayrımcılığa maruz kaldılar. 
Sığınmacılar, mülteciler ve geniş 
ölçekte tüm göçmenler, Türkiye’de 
ülkenin ekonomik çıkarlarına, dış 
politikalarına malzeme edilmekte, 
keyfi uygulamalara maruz kalmakta, 
emekleri sömürülmekte saygıdan 
ve her türlü korumadan yoksun 

bırakılmaktadırlar. Kamplar ve 
Geri Gönderme Merkezlerinde 
suçlu muamelesi görmekte ve 
özgürlüklerinden mahrum yaşamaya 
zorlanmaktadırlar’’ tespitini yaptı. 

Türkiye, küresel mülteci
krizinin ön saflarında yer aldı

Türkiye, dünyadaki en büyük 
geçici koruma rejimine tabi insan, 
sığınmacı nüfusuna ev sahipliği 
yaptığını ve uzun süredir küresel 
mülteci krizinin ön saflarında 
yer aldığını hatırlatan Oğuz, 
‘’Mültecilerin pek çoğu, Avrupa’nın 
sınırlarını tamamen kapatması 
ve Türkiye ile yapılan Geri Kabul 
Anlaşması gereğince düzensiz 
yollardan Avrupa’ya geçenlerin de 
iade edilmesi nedeniyle Türkiye’de 

yerleşmeye ‘mecbur’ bırakıldı’’ 
şeklinde konuştu.  

Göçmenleri Türkiye'ye hapseden 
Geri Kabul Anlaşmasının acilen 

feshedilmesi gerekiyor
Siyasi iktidarın, imzaladığı Geri 

Kabul Anlaşması ile ülkenin göçmen 
deposu haline gelmesine sebep 
olduğunu sözlerine ekleyen Av. 
Oğuz, ‘’Böylesine büyük ölçekte 
bir sığınmacı akınının elbette 
beraberinde getireceği ekonomik, 
sosyal ve siyasal sorunlar olacak. 
Bu yüzden, öncelikle Türkiye ve 
Avrupa Birliği arasında imzalanan 
ve göçmenleri Türkiye'ye hapseden 
Geri Kabul Anlaşmasının acilen 
feshedilmesi gerekiyor’’ çağrısında 
bulundu. 

Krizin faturası her geçen gün 
güvencesizleşen göçmenlere ve 

yoksul halklara kesildi
Oğuz, ‘’Toplum, iktidar ve medya 

eliyle göçmen düşmanı ve şoven 
söylemlerle bölünerek; yoksulluğun, 
işsizliğin, yüksek kiraların, 
enflasyonun, ekonomik krizin ve tüm 
ekonomik, sosyal ve siyasal sorunların 
temel sebebi olarak göçmenler hedef 
gösterildi. Krizin faturası her geçen 
gün güvencesizleşen göçmenlere ve 
yoksul halklara kesildi. Siyasi iktidar, 
göçmenlere yönelik ırkçı saldırılara 
göz yumarak bu saldırıların artmasına 
neden olan politikasını sürdürmüş, 
toplumda yükselen tepki ve öfkeyi bu 
yolla göçmenlere yöneltti’’ ifadelerine 
yer verdi. Haber Merkezi 

Şehitkamil Belediyesi tarafından Yukarı 
Arıl Mahallesi’nde kurulan oyun alanları 
ile çocuklar unutulmaz bir gün yaşadı. 
Mahallede geleneksel çocuk oyunlarından 
beceri koordinasyon parkuruna, şişme oyun 
parkurundan refleks oyunlarına kadar birçok 
etkinlik düzenlendi. Gönüllerince eğlenen 
çocuklara aileleri de eşlik etti. Başkan Umut 
Yılmaz da köye getirdiği Dondurma Karavanı 
ile de çocuklara dondurma ikram etti; tişört ve 
şapka hediye etti.

Şehitkamil Belediye Başkanı Umut Yılmaz, 
Yukarı Arıl Mahallesi’ni ziyaret ederek 
çocukların mutluluğuna ortak oldu. Çocukların 
sevgi seli ile karşılaşan Yılmaz, oyunlara eşlik 
etti. Çocukların “Umut abi” diye seslendiği 
Yılmaz, yeni sürprizlerin olacağı müjdesini 
de verdi. Yılmaz, yıllardır unutulmuş, yalnız 
bırakılmış çocukların artık daha mutlu 
olacağı bir dönem yaşayacaklarını söyledi. 
Etkinliklerin mahalle mahalle devam edeceğini 
aktaran Yılmaz, “Çocuk dediğin eğlenmek 
ister. Mutluluk en çok onların hakkı. Biz de 
bu kapsamda mahalle mahalle gezerek, kent 
merkezine gidip eğlenemeyen çocuklarımız 
için tüm oyun alanlarımızı onların ayağına 
götürüyoruz. Çocuklarımız ailelerinin gözünün 
önünde doyasıya eğlenecek” diye konuştu. 

Çocukların görülmeye değer mutluluğunun 
paha biçilemez olduğunu belirten Yılmaz, “Bu 
gülen yüzler için her şey yapılır. Bundan sonra 
Şehitkamil’de mutsuz çocuğumuz kalmayacak. 
Tüm çocuklarımız hem öğrenecek hem de 
eğlenecek. Şimdi burada geleneksel çocuk 
oyunları, beceri koordinasyon parkuru, refleks 
oyunları, çuval, halay, yumurta yarışmaları, 
grup ve ritim oyunları, mini futbol alanları 
ve şişme oyun parkuru alanları kurduk. 
Çocuklarımız doyasıya eğlendi anacak 
sürprizlerimiz bununla sınırlı kalmayacak” 
ifadelerini kullandı. 

Başkan Yılmaz, Yukarı Arıl Mahallesi 
sakinlerini de ziyaret ederek, talep ve 
sorunlarını dinledi. Mahallelilerin yoğun 
ilgi gösterdiği buluşmada Yılmaz, yaşanabilir 
bir Şehitkamil için ilçeyi hep birlikte 
kalkındıracaklarını dile getirdi. Kadınlara 
yönelik projelerinin de kısa sürede hayata 
geçirileceğini duyuran Yılmaz, “Buraya yaz 
sineması da getireceğiz. Çocuklarımızı alıp 
götüreceğiz, eğlendireceğiz. Elimizden gelen 
her şeyi yapacağız” dedi.

Yalnız bırakılmış çocuklar 
artık daha mutlu olacakYeni saldırılara yol verecek Yeni saldırılara yol verecek 

cezasızlık politikası son bulmalıcezasızlık politikası son bulmalı

Gaziantep'te bir firmada muhasebeci olarak 
çalışan Şahin, yüksek tansiyon, kalbinde 
çarpıntı ve çabuk yorulma şikayetleriyle 
Gaziantep Şehir Hastanesine başvurdu.

Doktorlar yapılan muayene sonrasında 
Şahin'in yüksek tansiyon ve kalp rahatsızlıkları 
olduğu ve sebebinin de çalışmayan sağ böbreği 
olduğunu tespit etti.

Ameliyat ile böbreği alınan Tuğba Kübra 
Şahin,  kısa süre içerisinde sağlığına 
kavuştuğunu söyledi.

İlk rahatsızlığının sağ kasığında bir sancıyla 
başladığını belirten Şahin, "Farklı hastanelere 
bu şikayet ile başvurdum, her hangi bir tanı 
koyamadılar. Tanı koyulması biraz zaman aldı. 
Günlük yaşantımda hipertansiyon beni ve 
kalbimi çok yoruyordu artık kalp yetmezliğim 
olmuştu. Kalbim çok yoruluyordu. Bu yüzden 
çalıştığım işimi dahi bırakmak zorunda 
kalmıştım. Ameliyat ile sağ böbreğim alındı ve 
normal yaşantıma döndüm. Çok şükür şu anda 
iyiyim." dedi.

Şahin, rahatsızlığıyla birlikte genç yaşında 
tansiyonunun 20 ile 24'lerde ilerlediğini, 
ameliyat sonrası standart bir şekilde 12'lerde 
seyrettiğini ve kalp düzeninin yerine gelmeye 
başladığını, emeği geçen tüm hocalara teşekkür 
ettiğini, birkaç haftaya kadar yeniden çalışma 
hayatına başlayacağını ifade etti.

Ameliyatı gerçekleştiren doktorlardan Üroloji 
Uzmanı Op. Dr. Asaf Demirbağ da, toplumda 
sekonder hipertansiyonun yaygın olmasa da sık 
görülen bir hastalık olduğunu anlatarak, şunları 
kaydetti: "Bu hastalığın en büyük sebeplerinden 

bir tanesi böbrek kaynaklıdır. Bizim hastamızda 
aynı sorunu yaşıyordu ve hipertansiyon ister 
istemez hastada efor ve toplumsal faaliyetlerini 
önemli derecede etkiliyordu. Ameliyat riskliydi, 
hastanın tansiyonuna bağlı olarak kalbi bayağı 
bir hasar görmüştü. Böbrek fonksiyonlarını 
yerine getiremediği için oraya daha az kan 
gidince, böbrek kanlanmasının az olmasını 
düşünerek bazı hormanlar salgılıyordu ve 
kendi kanlanmasını artırmak için hastanın 
tansiyonunu yükseltiyordu. Bunun alınması ve 
kalmasıyla aradaki kar zarar ilişkisine bakarak, 
hastanın normal fonksiyonlarına dönmesi için 
alınması gerekiyordu."

Gaziantep Şehir Hastanesi Üroloji Uzmanı 
Op. Dr. Hasan Güngör de, hastanın kullandığı 

tansiyon ilaçlarına rağmen tansiyonunun bir 
türlü düşmediğini belirtti.

Güngör, yüksek tansiyonun hastada kalp 
yetmezliğine sebep olduğunu ifade ederek, 
"Bizde ,  böbreğin çalışma fonksiyonlarını 
değerlendirdik ve yaptığımız tetkikler sonucu 
böbreğinin çalışmadığını üstelik hastamıza 
zarar verdiğini tespit ettik. Hastamızla konuştuk 
ve riskleri anlatarak ameliyat olması gerektiğini 
söyledik. Hastamız da kabul etti ve ameliyatı 
kapalı yöntemle yani laparoskopik olarak 
gerçekleştirdik. Bizi en çok sevindiren husus 
ameliyat sonrası hastamızın tansiyon ilaçlarına 
bağımlılığı azalmasıydı ve kalp değerlerinde 
kalbin pompalama gücünün düzelmeye 
başlamasıydı" diye konuştu. Haber Merkezi

Böbreği alınınca sağlığına kavuştu


